
Søndermarkskolen  
Skanderborggade 65 

8940 Randers SV 

 

Dato: 30. maj 2023 kl. 18.00 – 20.00  

Afbud: Stoil, Morten 

 

Bemærkninger:  

 

Mødeleder:  Søren  
Referent: Lone 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af dagsorden  2 min  

2. Valg af mødeleder   1 min  Søren 

3. Nyt fra:  
Formand og 

næstformand 

Ledelsen  

Medarbejdere  

Andre 

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante 
deltagere. Runden har orienterende karakter  

 

Herunder: 

• Skolerådsmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Møde vedr. sikker skolevej 

45 min Formanden: 

• Samarbejde Sydbyens skolebestyrelser imellem. Der er en fælles 

interesse i at deltagelse i arbejdet vedr. kapacitetsudvidelse i 

Sydbyen. Sendt brev samlet til SKU, som har kvitteret for 

modtagelsen. 

• Deltaget i forældremøde på 4. årgang. God oplevelse. 

 

Skolerådsmøde: 

• ejendomsservice var med på mødet og fortalte om samarbejdet og 

hvilke opgaver, der skal løses, og hvem der skal betale hvad. Det vil 

der fremadrettet være dialog om 

• Randers fælleselevråd holdt oplæg om projekt vedr. brug af 

nikotinprodukter 

(dialog i bestyrelsen om hvordan vi får fælleselevrådets arbejde til at 

leve her i huset. Er det gennem vores elevråd?) 

• Valg af repræsentanter til arbejdsgrupper 

• Dialog om hvilket kommissorium der er for skolerådets arbejde 

 



 

 

• Beslutning om deltagelse i 
ansættelsesudvalg henholdsvis den 
8. juni og den 15. juni fra klokken 
15.00  

 

Stoil har deltaget i mødet. Han tager input fra det møde med til næste 

skolebestyrelsesmøde. 

 

 

Mette deltager den 8. juni fra kl.15 (mødes lidt inden LP tager kontakt med 

tidspunkt) 

Mads deltager den 15. fra kl. 15 

 

Ledelse 

• Orientering om kursus for lærere og pædagoger på torsdag vedr. 

low Arausal tilgangen 

• Midler vedr. kompetenceudvikling har vi søgt ind på.  

• Legeplads vol 2 er i støbeskeen. Vi har fået tilbud fra firmaer. Vi vil 

gerne have ”de døde områder” på legepladsen mere i spil 

• Renovering af personalerum er stadig i proces): 

• Skoleledelserne har også rettet henvendelse til forvaltningen vedr. 

deltagelse i kapacitetsudvidelsen dialogen.  

• Alle toiletter er blevet malet 

• Vi har delt toiletterne op til årgangene. Det har været en god 

beslutning. Rengøringspersonalet er meget glade for det. Elever og 

forældre og personale oplever, at det er renere og mere rart at gå på 

toilet nu. 

• Skoledagens opbygning er ændret, så der bliver 10 min spisepause 

inden 10-frikvarteret. Tiden flyttes fra uu-båndet sidst på dagen. Det 

afprøves næste skoleår. 

• Rigtig god fællestur til Viborg med SFOen i sidste uge. Helt 

fantastisk oplevelse. 

• Markedsdag i SFOen i næste uge. 

• Oust Mølle Rock den sidste torsdag inden sommerferien.  

 

4.  Styrkelse af samarbejdet 
mellem skole og hjem 

Sammen skal vi prøve at konkretisere hvordan 

bestyrelsen kan understøtte det gode 

forældresamarbejde og forældrerådede i 

deres arbejde. 

30 min Dialog. 

 

 

Søren, Mads, Kristina, Regitze, Mette er udvalg, der arbejder videre med 

punktet til næste møde. 

 

 

 



 

5. SFO og VBU  Vi skal under dette punkt høre om 

sammenhængen mellem VBU og SFO – 

hvordan samarbejder vi i det daglige – hvilke 

aftaler ligger der osv.?  

20 min Orientering om samarbejdet og aftaler der ligger. 

6. Kommende mødedatoer  Planlægning af kommende skoleår er godt i 

gang.  

Det samme er planlægningen af diverse 

møder i det kommende skoleår.  

Hermed datoer for bestyrelsesmøder i det 

kommende skoleår:  

15.8, 12.9, 31.10, 21.11, 12.12, 16.1, 20.2, 

19.3, 30.4, 28.5. 

5 min  Vi holder årets første skolebestyrelse møde den 15. august med Styrkelse 

af samarbejdet mellem skole og hjem på dagsordenen og APV 

 

Datoer justeret og bliver som følger:  

 

15.8, 12.9, 31.10, 21.11, 12.12, 16.1, 20.2, 19.3, 30.4, 28.5. 

 

 

7. Input til skolebestyrelsens 
beretning  

Under dette punkt ønskes der input til 

formandens beretning for arbejdet i 

bestyrelsen i året der er gået.  

10 min Søren laver et udkast til bestyrelsens beretning til næste møde. 

Input sendes til Søren. 

8. Forældrehenvendelser  Eventuelle forældrehenvendelser behandles 
under dette punkt.  

5 min Ønsker om årshjul for forældremøder, så forældrene kan planlægge, så de 

kan komme. 

9. Evt. Kommende punkter:  

• APV  

2 min  15. august er næste møde.  

 

Action point liste over de punkter vi er i gang med at arbejde med så alle kan 

følge dem. 

  

 

Kommende punkter:  

● Trafikpolitik 

● Bestyrelsens samarbejde med forældrerådene – hvordan kan vi spille forældrerådene gode, og hvad kan vi bruge dem til? 

● Modtagelse af nye forældre i skolen – hvordan kan vi styrke on-bording af nye forældre på skole og i SFO'en? 

● Kommunikationsstrategi – formidling af de gode historier og hvem/Søndermarkskolen er. 

  


